

Title (en)
Carrier bag with thermal insulation.

Title (de)
Tragetasche mit Wärmeisolation.

Title (fr)
Sac de transport isotherme.

Publication
EP 0138725 A2 19850424 (FR)

Application
EP 84420171 A 19841012

Priority
FR 8316503 A 19831013

Abstract (en)
One of the walls (19) of the carrier bag comprises a flap (9) which is applied to its face located opposite the other wall (21). A crosspiece (14) carrying a handle (15) is held confined in a hem (20) forming the link between the flap and the face (19). This flap carries a slot (7) made very close to the weld line (26) which forms the hem (20). The second wall (21) of the carrier bag is provided with a free upper edge (2) associated with a hanging system comprising a small bar (17) welded to the said free edge and a hook (18). The free part or tab (21a) of the wall (21) is engaged in the pocket (25) and hook (18) passes through the slot in order to straddle the crosspiece (14) in the inner space of the handle (15). <IMAGE>

Abstract (fr)
L'une des parois (19) du sac suivant l'invention comprend un rabat (9) qui est plaqué sur sa face située en vis-à-vis de l'autre paroi (21). Une traverse (14) portant une poignée (15) est retenue prisonnière dans un ourlet (20) constituant la liaison entre le rabat et la face (19). Ce rabat porte une fente (7) ménagée très près de la ligne de soudure (26) qui forme l'ourlet (20). La deuxième paroi (21) du sac est pourvue d'un bord supérieur libre (2) associé à un système de suspension comportant une barette (17) soudée audit bord libre et un crochet (18). La partie libre ou volet (21a) de la paroi (21) est engagée dans la poche (25) et le crochet (18) traverse la fente pour venir chevaucher la traverse (14) dans l'espace intérieur de la poignée (15). Sac de transport isotherme.

IPC 1-7
B65D 33/06; B65D 33/16

IPC 8 full level
A45C 3/04 (2006.01); **B65D 33/16** (2006.01); **B65D 33/24** (2006.01); **B65D 81/38** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 33/1683 (2013.01); **B65D 33/246** (2013.01)

Cited by
DE102015121540A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0138725 A2 19850424; EP 0138725 A3 19850612; ES 281761 U 19850401; ES 281761 Y 19851101; FR 2553381 A1 19850419;
FR 2553381 B1 19860718; JP S60110646 A 19850617

DOCDB simple family (application)
EP 84420171 A 19841012; ES 281761 U 19841004; FR 8316503 A 19831013; JP 21275284 A 19841012